
Datum : 16-7-2021
Betreft : Adviesaanvraag duurzaamheidsbeleid

Beste bestuursleden van BoKS,

Duurzaamheid is een belangrijk onderwerp, zowel voor BoKS als voor de SSH. We hebben met elkaar een 
intensief proces doorlopen om tot het bijgevoegde duurzaamheidsbeleid te komen. We zijn vrij blanco 
gestart met een brainstormsessie. De uitkomsten van deze sessie aangevuld met intern gevoerde 
interviews hebben geleid tot een concept duurzaamheidsbeleid. Dit concept beleid is uitvoerig met BoKS 
besproken. Ook heeft de RvC de hoofdlijnen van ons beleid besproken tijdens een strategische bijeenkomst 
met het MT. Alle input heeft geleid tot bijgevoegd duurzaamheidsbeleid.

In het beleid is getracht een zo concreet mogelijke koers op te nemen voor een vraagstuk waar we nog de 
komende dertig jaar met elkaar over in gesprek zullen zijn. Het beleid kent dan ook een meer concrete 
korte termijn en een meer abstracte lijn voor de langere termijn. Het beleid blijft continu in ontwikkeling 
als gevolg van de snelle ontwikkelingen op het gebied van duurzaamheid. Daarom is in het beleidsstuk zelf 
de meer algemene lijn uitgezet, en zijn in bijgevoegde planning de concrete activiteiten opgenomen. Elk 
jaar herijken we deze concrete planning.

Aan BoKS wordt gevraagd advies uit te brengen over het duurzaamheidsbeleid. We ontvangen het advies 
graag uiterlijk 27 augustus. We zijn ons ervan bewust dat deze adviestermijn midden in de zomervakantie 
valt. Omdat we al langer met elkaar in gesprek zijn over het onderwerp is dit wellicht geen probleem voor 
jullie. Mocht dit wel het geval zijn, dan horen we dat graag. Zijn er tussendoor vragen, dan kunnen die 
gesteld worden aan Yvonne Brugmans. Alvast dank voor jullie advies!

Met vriendelijke groet,

Rob Donninger
Directeur-bestuurder SSH


